
UAan het bestuurssecretariaat Gemeente Zevenaar

en aan de mevr. J. van der Wijk ( RO)

Babberich, 20 september 2022

Betreft: Aanvulling op de door mij ingediende zienswijze dd. 5 september 2022,  project 
Sleeg 23/25 te Babberich. Een zienswijze welke in de volgende commissie ruimtelijke 
ordening besproken gaat worden.

Geachte college en mevrouw van der Wijk,

Inzake dit project heb ik met mijn adviseur gesproken met de heren B.Heijneman, H. van 
Nijhuis en wedhouder Winters. En op een later moment met de heer B.Heijeman, Andrea 
Schuil, Jalink van der Wijk en de heren Holleman, in deze gesprekken en in de 
communicatie met de heer Holleman kwam steeds naar voren dat initiatiefnemer ook wel 
verder naar achter wil om ons tegemoet te komen. 

Ik heb met de Bart Holleman na de indiening van mijn zienswijze gesproken en Bart staat 
als initiatiefnemer hier nog steeds volledig achter,  op de vraag of hij ook wilde inspreken 
kreeg ik het navolgende antwoord: ik citeer: “ Ik (Bart Holleman ) zie er geen toegevoegde 
waarde in om er nog weer bij te zijn, immers er liggen bij de afdeling ( als het goed is ) 
verslagen waarin staat dat  initiatiefnemer ook verder naar achter wil ( net zoals ik ) plus 
een verwijzing naar een raadsbesluit dat er in de Sleeg geen sprake is van de genoemde ( 
historische ) lintbebouwing “. 

Vandaar dat ik in overleg met de initiatiefnemer Bart Holleman en met zijn woorden deze 
aanvulling aan u doe toekomen, dit ter verduidelijking.

Met vriendelijke groet,


